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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
          

Številka: 900-1/2018 
Datum: 22. 2. 2018 

 
    OSNUTEK  
 
ZAPISNIK 

28. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 21. februarja 2018, ob 16. uri v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Mija Benedičič, Miran Candellari (odšel ob 19.35 uri), Milan Dragan (odšel 
ob 19.35 uri), Mirko Gliha (odšel ob 20.13 uri), Štefanija Gliha (odšla ob 
19.35 uri), Matija Hočevar (odšel ob 19. uri), mag. Gregor Kaplan (prišel 
ob 16.03 uri), Franci Kepa, mag. David Klarič, dr. Jože Korbar, Brigita 
Murn (odšla ob 17.40 uri), Franci Ostanek, Mateja Povhe (odšla ob 20.00 
uri), Špela Smuk, Stanislav Šlajpah, Alojz Špec, Nataša Verbič (odšla ob 
20.06 uri), Branko Veselič, Nino Zajc, mag. Janez Zakrajšek in Marija 
Zupančič (odšla ob 19.35 uri) 

  

Odsotni člani: / 
  

Ostali prisotni: • Janez Pirc, direktor Občinske uprave  
• predstavniki Občinske uprave: Franci Starbek, vodja oddelka za 

okolje, prostor in infrastrukturo, mag. Irena Starič, vodja referata za 
proračun, Vida Šušterčič, višja svetovalka oddelka za okolje, prostor 
in infrastrukturo, mag. Klavdija Tahan in Vanda Zadnik, pravnici, 
Aleksandra Blagovič, pripravnica in Andreja Perc, zapisnikarica 

• Ignac Trunkelj, predsednik KS Sela pri Šumberku (odšel ob 19.40 uri) 
• Marko Povše, Komunala Trebnje d.o.o. (k .13. točki) 
• Mateja Sušin Brence s.p., MMundus ( k 4. točki) 
• Andrej Poglajen, AS Teprom d.o.o., Litija (k 5. točki) 
• Ksenja Avsec, GPI d.o.o Novo mesto ( k 6. točki) 
• Mateja Kaudek, Topos d.o.o. ( k 7. točki)  
• predstavniki medijev (Rok Nose, Dolenjski list in Televizija Novo 

mesto) 
 
Sklic seje je bil posredovan v roku kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na spletni 
strani.   
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic začel s 28. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 
bilo na seji prisotnih 20 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je uvodoma predlagal umik 2. točke: Imenovanje članov v Svet zavoda CIK Trebnje, 
ostale točke pa se ustrezno preštevilčijo.   
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V nadaljevanju je člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
 
Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega 
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji spremenjeni   
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 27. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 20. 12. 2017  

2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2018 – rebalans I 

3. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2018 
4. Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 

objekta VTD na Čatežu – 2. obravnava  
5. Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 

»Trgovski objekt« - 2. obravnava 
6. Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za trgovsko 

– industrijsko cono Trebnje (1. faza) – 2. obravnava  
7. Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 

»Sanacija neskladnih in nelegalnih gradenj na območju Občine Trebnje« - 2. 
obravnava  

8. Predlog Odloka o pokopališkem redu v občini Trebnje – 2. obravnava  
9. Predlog Odloka o spremembah Odloka o gospodarskih javnih službah v občini 

Trebnje – skrajšani postopek  
10. Predlog Obvezne razlage 157. člena Odloka o občinskem prostorskem načrtu 

Občine Trebnje (Uradni list RS, št. 50/13, 35/14 – popr. in 49/16) 
11. Predlog Sporazuma o sofinanciranju plače delavca, zaposlenega na Gasilski zvezi 

Trebnje 
12. Katalog urbane opreme  
13. Predlog Programa oskrbe s pitno vodo iz javnih vodovodnih sistemov v upravljanju 

Komunale Trebnje d.o.o. na območju Občine Trebnje v obdobju 2018 -2021 
14. Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Nov kulturni dom 

Trebnje« 
15. Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za investicijo 

»Rekonstrukcija kanalizacije – Jurčičeva ulica, Trebnje« 
16. Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Ureditev 

krožnega križišča na starem trgu pri zadrugi v Trebnjem« 
17. Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Izgradnja 

pločnika in ureditev lokalne ceste LC 425001 Trebnje – Račje selo (II. faza)« 
18. Predlog seznanitve z noveliranim Dokumentom identifikacije investicijskega 

projekta (DIIP) »Zmanjšanje emisij v VT Temenica I« 
19. Predlog seznanitve z Dokumentom identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 

Regionalno kolesarsko povezavo »Trebnje-Mirna-Mokronog« 
20. Predlog seznanitve z Dokumentom identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 

Regionalno kolesarsko povezavo »Trebnje-Mirna Peč-Novo mesto« 
21. Dokument identifikacije investicijskega projekta: Športni park Trebnje – drsališče, 

kotalkališče, teniško igrišče in igrišče za odbojko na mivki, januar 2018 – 
seznanitev  

22. Novelacija št. 1 dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Obnova 
športnega igrišča OŠ Veliki Gaber – izvedba tartan, januar 2018« - seznanitev 

23. Odgovori na svetniška vprašanja  
24. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
25. Vprašanja in pobude članov sveta 
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Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 21 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Dnevni je bil sprejet. 
 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 27. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 20. 12. 2017 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb in dopolnitev na zapisnik 27. redne seje OS, ki je 
bila dne 20. 12. 2017. 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 
Zapisnik 27. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 20. 12. 2017, se 
sprejme in potrdi.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 21 

ZA so glasovali: 20 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 2. in 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2018 – rebalans I 
 
Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2018 

 
Uvodno obrazložitev predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Trebnje za leto 2018 – rebalans I je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc.  
 
Uvodno obrazložitev predloga Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje 
za leto 2018 je podala pravnica, ga. Zadnik.  
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da je Odbor Odlok obravnaval in sprejel dva sklepa, in sicer, da se na 
postavki 13020 Pločniki ob lokalnih cestah v celoti obdrži višina sredstev, saj so pločniki 
pomemben segment varnosti v cestnem prometu, ter da se do seje preuči možnost, da se 
zagotovi dodatna sredstva za cesto Grmada.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da je Odbor predlog Odloka obravnaval, nekaj pomislekov je bilo glede povišanja 
sredstev na določenih postavkah, sprejeti pa so bili sklepi, da se na področju gospodarstva 
doda 15.000 EUR, (5.000 EUR za ponovno vključitev v sistem vzpodbujanja inovativnosti in 
vzpodbujanje obrestnih mer, 5.000 EUR pa se zagotovi za tiste občane s podeželja, ki imajo 
podjetniške ideje, ki pa nimajo v osnovi kmetijske dejavnosti, razni mladi, ki odpirajo s.p.), doda 
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se sredstva za Glasbeno šolo, za 12.000 EUR se poviša postavka za nadarjene učence, na 
skupno 50.000 EUR (masa se poveča za štiri štipendije), predvidenih 20.000 EUR, ki so 
predvideni za načrte in drugo projektno dokumentacijo za osnovno šolo poviša za 80.000 EUR, 
na skupno 100.000 EUR in se resno pristopi k projektiranju le te. Predlogi so bili soglasno 
sprejeti, dodatno pa je bil sprejet sklep, da Odbor predlaga OS, da poziva župana, da pristopi 
k takojšnjim aktivnostim za zagotavljanje prostorskih pogojev za izvajanje dejavnosti Osnovne 
šole in takojšnim aktivnostim za izgradnjo nove samostojne devetletke.   
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da je Komisija v skladu s pristojnostmi obravnavala rebalans in podala nekaj pripomb vezane 
na visoke indekse, glede na veljavni proračun za leto 2018 (študije in projektna dokumentacija, 
višina kapitalskih prihodkov, ki se povečujejo), iz tega vidika je bila podana pripomba v sklepu 
vezana na optimistično načrtovanje.  
 
G. Korbar, predsednik Odbora za proračun in finance je povedal, da je Odbor predlog Odloka 
obravnaval, obravnaval je tudi predloge oz. sklepe ostalih odborov s katerimi se je seznanil. 
Sprejeta sta bila dva sklepa in sicer, da so bili sklepi ostalih odborov obravnavani, bilo je 
ugotovljeno, da ne morejo biti vključeni v proračun, ker niso uravnoteženi, in v kolikor bo župan 
s popravki gradiva za sejo Občinskega sveta predloge delovnih teles uravnotežil, se odbor 
strinja s temi predlogi ter sprejet je bil predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Trebnje za leto 2018 – rebalans I.  
 
Župan je v nadaljevanju povedal, da je predloge odborov pregledal, pripravljena sta dva 
amandmaja in sicer se Amandma št. 1 nanaša na društva, ki delujejo v javnem interesu 
(Nogometno društvo Trebnje in Rokometni klub Trimo Trebnje), sredstva so zagotovljena v isti 
višini kot v lanskem letu, sklep o razdelitvi sredstev pa bo moral potrditi še Občinski svet.   
Amandma št. 2 se nanaša na sofinanciranje: 
- prostoferjev, in sicer gre za program, ki je namenjen starejšim, gre za prostovoljne šoferje, ki 
posredujejo prevoze za starejše, namen je omogočiti starejšim, da čim dlje ostanejo v 
domačem okolju;  
- 20.000 EUR se nameni za področje gasilstva, in sicer za dokončanje gasilnega doma v Veliki 
Loki; 
- 15.000 EUR za podpore enotam malega gospodarstva in druge subvencije privatnim 
podjetjem in zasebnikov, in sicer 5.000 EUR je namenjenih za subvencije za podjetniške ideje, 
zavode, s.p., tiste, ki se na podeželju ukvarjajo s pridelavo, pa nimajo kmetijske dejavnosti; 
- 10.000 EUR pa se nameni za zagotovitev zastopanosti malega gospodarstva in obrti na 
Vseslovenskem sejmu, ki se organizira v neposredni bližini naše občine;  
- poveča se postavka za nakup knjig za prvošolčke; 
- predlaga se povečanje sredstev za urejanje prostorske problematike osnovne šole v 
Trebnjem;  
- predlaga se povečanje sredstev za dodatne programe Glasbene šole Trebnje; 
- predlaga se povečanje sredstev za investicije Glasbene šole Trebnje (za ureditev vhodnih 
vrat in rušenje stene, Goliev trg 4);  
- poveča se masa sredstev za štipendije za nadarjene za 10.000 EUR. 
Amandma je usklajen in se uravnoteži s povečanjem prihodkov od komunalnih prispevkov.  
 
Prav tako je bil pravilno vložen Amandma št. 3 s prvopodpisanim g. Zakrajškom.  
 
V razpravi je g. Zakrajšek glede amandmaja, ki so ga vložili povedal, da bi lahko sredstva na 
postavki Pločniki ob lokalnih cestah lahko bila še večja, in se ne strinja, da se jih zmanjšuje, 
zato vztrajajo pri vloženem amandmaju. 
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Ga. Smuk je povprašala glede sredstev za šport, navezala se je na sprejete sklepe na Odboru 
za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, glede investicij za novo osnovno šolo, kaj 
se bo v letošnjem letu naredilo, štipendije… 
 
Župan je podal odgovore in povedal, da morajo sredstva za izdelavo idejne zasnove in DIIP-a 
zadostovati. V letošnjem letu je potrebno odkupiti parcelo, ali v bližini drugo, če ne bo 
doseženega konsenza, da se zadeve glede osnovne šole v Dolenji Nemški vasi uredi.   
 
G. Kepa je izpostavil pomanjkanje denarja za projektiranje v Trebnjem, zavzel se je, da se 
zadeva v Dol. Nemški vasi pospeši, sredstva so, vendar se zatika. Strinjal se je, da se sredstva 
na postavki za pločnike ob lokalnih cestah poveča za 50.000 EUR, izpostavil je cesto proti 
Repčam, ki je v slabem stanju, prav tako cesto proti Dobrniču.  
 
Župan je odgovoril, da ni dobro, da se o pogajanjih, ki tečejo, razpravlja na Občinskem svetu.  
Povedal je, da v Dobrnič peljejo štiri ceste, če želimo cesto na Grmado urediti, je potrebno 
najprej urediti odkup, saj g. Prpar pri dogovarjanju ni bil uspešen. Prav tako je potrebno urediti 
cesto proti Račjem selu, to je bilo občanom obljubljeno, tam imamo odlagališče odpadkov, 
prav tako ureditev pločnika.  
 
G. Zajc je dejal, da ga veseli, da je župan stopil naproti odborov in da so upoštevane nekatere 
pripombe. Omenil je povečanje sredstev za štipendije, potrebno bi bilo zagotoviti 12.000 EUR. 
Že sedaj občina namenja kar nekaj sredstev v ta namen, štipendije so visoke, problem je le, 
da so kandidati za štipendije vsako leto bolj izenačeni pri točkovanju.  
V lanskem letu je bilo osem kandidatov ocenjenih z enakim številom točk in ravno zaradi tega 
razloga predlagajo povečanje mase sredstev za štipendije.  
 
Župan je odgovoril, da so štipendije solidne, če se še poveča, bo Občina Trebnje ena izmed 
redkih občin, glede na število prebivalcev, ki podeli tako veliko število štipendij in predlagal, da 
ta višina ostane oz. se sredstva poveča za štiri štipendije.  
 
G. Kaplan je izpostavil sklic seje in dejal, da je tovrstni dnevni red pričakoval v letu 2015 in 
dejal, če bi vse te zadeve o katerih se razpravlja, dali na mizo leta 2015, bi se kakšna zadeva 
tudi realizirala, sedaj pa so to le bombončki. Povedal je, da ostajajo na isti poziciji kot pri 
sprejemu proračuna za leto 2018, in ga ne podpira. Izpostavil je knjižnico, mrliško vežico Sela 
Šumberk, vrtec Šentlovrenc, cesti Repče in Grmada, kulturni dom, strinjal se je z g. Zakrajškom 
glede pločnikov, izpostavil pa je tudi osnovno šolo.  
 
Župan je v nadaljevanju ponovno navedel vsebino vseh treh vloženih amandmajev.  
   
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednje  
SKLEP-e:  

I. Sprejme se vloženi amandma št. 1 k Odloku o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2018 – rebalans I, s prvopodpisanim 
Miranom Candellarijem, ki je priloga zapisniku.  
 

II. Sprejme se vloženi amandma št. 2 k Odloku o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2018 – rebalans I, s prvopodpisanim 
Miranom Candellarijem, ki je priloga zapisniku.  
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III. Sprejme se vloženi amandma št. 3 k Odloku o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2018 – rebalans I, s prvopodpisanim 
Janezom Zakrajškom, ki je priloga zapisniku.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 21 

ZA so glasovali: 20 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepi so bili sprejeti. 
 
V nadaljevanju je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal še naslednja 
SKLEP-a: 

I. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Trebnje za leto 2018 – rebalans I, z upoštevanjem sprejetih amandmajev št. 1, 2, 
in 3.  
 

II. Sprejme se Sklep o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2018 – rebalans I.  
 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 21 

ZA so glasovali: 20 

PROTI so glasovali: 1 
 

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 
Sledila je razprava o Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 
2018, g. Zajc je povprašal glede stavbe na naslovu Pod Gradom 6, kjer se predvideva prodaja 
nepremičnine. Zanimalo ga je kakšni so načrti. 
 
Župan je pojasnil, da se to zemljišče namerava prodati državi, ker se namerava umestiti 
krožišče pod gradom. Župan je pojasnil, da gre ta stavba s krožiščem stran, in ne sme biti v 
Načrtu razpolaganja.   
 
V nadaljevanju je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal še naslednje  
SKLEP-e: 

I. Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 
2018, ki je sestavni del tega sklepa, in obsega načrt pridobivanja nepremičnega 
premoženja in načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem s spremembo, da 
se  iz načrta razpolaganja s stavbami in deli stavb črta nepremičnina pod zap. št. 
4 (stavba na naslovu Pod Gradom 6) in se vrednosti ostalih nepremičnin  v načrtu 
razpolaganja ustrezno modificirajo. 

 
II. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2018 začne 

veljati z dnem sprejetja na seji Občinskega sveta. 
 

III. Z dnem uveljavitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2018 
preneha veljati Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za 
leto 2018, ki je bil sprejet na 21. redni seji OS Občine Trebnje dne 8. 3. 2017. 

 
 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  



7 
 

Prisotni člani: 21 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 
objekta VTD na Čatežu – 2. obravnava  

 
Ga. Šušterčič je podala kratko obrazložitev, nato pa je še ga. Mateja Sušin Brence, MMundus, 
podala obrazložitev predloga Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 
objekta VTD na Čatežu, v 2. obravnavi.  
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora, je povedal, da je Odbor predlagan Odlok obravnaval in sprejel predlagana sklepa.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da Komisija predlaga sprejem Odloka v drugi obravnavi, s predlagano spremembo, da se 
namesto 15-dnevnega roka za uveljavitev po objavi, določi 8. dan po objavi.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Občinski svet se seznani, da v času javne razgrnitve ter na javni obravnavi 
dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega prostorskega načrta za območje 
objekta VTD na Čatežu ni bilo pripomb. 
 

II. Sprejme se Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 
objekta VTD na Čatežu. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 21 

ZA so glasovali: 21 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za »Trgovski 
objekt« - 2. obravnava 

 
Uvodno obrazložitev predloga Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
»Trgovski objekt« v 2. obravnavi je podal g. Andrej Poglajen, AS Teprom d.o.o., Litija.  
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora, je povedal, da je odbor sprejel predlagana sklepa.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da Komisija predlaga sprejem tega Odloka.  
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V razpravi je g. Klarič izrazil dvom glede obstoječega križišča. Če je večja frekvenca prometa 
je smiselno, da se naredi krožišče in predlagal, da bi že sedaj začrtali krožišče.  
 
Župan je odgovoril, da bo zemljišče pridobljeno za morebitno vzpostavitev krožišča, vendar 
imamo potem dva krožišča na cca. 50 m. Podjetje Lidl bo kompletno infrastrukturo, meteorno 
in fekalno kanalizacijo uredil in tako bomo rešili ta del mesta.  
Povedal je, da je bilo s podjetjem Lidl podpisano pismo o nameri in ne želi, da se jim naloži še 
izdelava krožišča, saj se boji, da si bodo premislili, gre pa za investicijo v višini 6 mio.  
 
G. Kaplan je dejal, da ga moti, da se bo ureditev krožišča prevzela na stroške občinskega 
proračuna, ko se ga bo urejalo. Imel je pomislek tudi glede plačila delovnih mest, in same 
umestitve trgovin.  
 
G. Kepa je predlagal, da se dodatno sprejme sklep, da v primeru, da se promet ne bo odvijal 
tekoče, da obveznosti prevzame tudi podjetje. Neko zagotovilo bi moralo biti zraven, je dejal.  
 
Župan je povedal, da je potrebno vso infrastrukturo pod krožiščem pri KZ zamenjati, to se 
potem ne bo več razkopavalo.  
 
G. Klarič je dejal, da je potrebno narediti varovalko, z njim se je strinjal tudi g. Špec.  
 
Župan je odgovoril, da je občini v interesu, da se promet skozi Trebnje zmanjšuje. Križišče tudi 
ustavlja tiste, ki se samo peljejo skozi Trebnje, iz navade.  
Podal je informacijo glede križišča pri trgovini Hofer, ki ni semaforizirano in dejal, da tu ni bilo 
zaznanih nobenih problemov. Strinja se, da se sprejme dodatni sklep, da če bodo nastajali 
prometni zamaški, da se podjetje zaveže, da zadevo uredi v krožišče.  
 
G. Kaplan je dejal, da je naloga svetnikov, da največ iztržijo iz interesa investitorja, največ 
interesa za naše občane, tj. varnost in pretočnost prometa. Prometni tokovi se bodo spremenili 
in vpadnica iz tega konca bo pomenila veliko žilo pretočnosti, ki bo zaradi središča, ki je že 
tam, postalo bistveno bolj obremenjeno. Potrebno je upoštevati varovalko in investitorju že 
vnaprej povedati, da je to krožišče nujno potrebno, predlagal je, da se investitorja obveže 
izgraditi krožišče, skupaj z izgradnjo nakupovalnega centra.  
 
G. Korbar je povedal, da bo investitor naredil komunalno opremljanje v skladu s programom 
opremljanja stavbnih zemljišč. Ta obsega predvsem to, da bo javna infrastruktura delana na 
tak način, da bo koristna za občino Trebnje.  
 
Župan je odgovoril, da bo investitor plačal komunalni prispevek, zraven tega bo izvedel 
kanalizacijski sistem za fekalno kanalizacijo in meteorno kanalizacijo za cel del. Prispeval je 
zemljo, ki je bila od Mercatorja, dobili bomo cesto in cca 120.000 EUR komunalnega prispevka. 
Gospodarske subjekte je potrebno obravnavati enakopravno in Občinskem svetu se ne more 
cenkati, je dejal.  
 
V nadaljevanju je tekla razprava o formulaciji dodatnega sklepa, kdo bo ugotavljal pretočnost, 
kdaj se bo ugotavljala, kako je bilo, ko je podjetje Mercator gradilo svoj center, na koncu pa je 
predlog g. Kaplana, ki je predlagal, da se investitorja zaveže izgraditi krožišče, skupaj z 
izgradnjo nakupovalnega centra, župan po končani razpravi dal na glasovanje.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje  
SKLEP-e:  
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I. Investitor je dolžan izgraditi krožišče, skupaj z izgradnjo nakupovalnega centra.  
 

II. Občinski svet se seznani s stališči do pripomb in predlogov z javne razgrnitve in 
obravnave dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega prostorskega načrta 
za »Trgovski objekt«. 
 

III. Sprejme se Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za »Trgovski 
objekt«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepi so bili sprejeti. 
 

 K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za trgovsko 
– industrijsko cono Trebnje (1. faza) – 2. obravnava  

 
Uvodno obrazložitev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za trgovsko – 
industrijsko cono Trebnje (1. faza) v drugi obravnavi je podala predstavnica podjetja GPI d.o.o., 
Novo mesto.  
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da je na seji Odbora razprava tekla v smeri ali bo odvodnjavanje iz 
tega območja vplivalo na obvodni kanal, ki gre mimo OMV. Podan je bil odgovor, da je bila 
narejena hidrološka hidravlična študija in da to ne poslabševalo stanja. Odbor je sprejel oba 
predlagana sklepa.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da je Komisija podala pripombo, vezano na 52. člen Odloka, glede načina objave, in sicer se 
črta, da se Odlok objavi na spletni strani Občine.  
 
V razpravi je g. Klarič povprašal glede lokacije pločnikov iz smeri OMV proti Mirni oz. Sevnici.  
Pojasnjeno je bilo, da je pločnik načrtovan po levi strani proti Mirni.   
V nadaljevanju je g. Klarič povprašal ali ta projekt vpliva na tisti pločnik, kjer se bo začel graditi, 
proti Trebnjemu, pod Avto Slakom. Povedal je, da je tu ogromno sprehajalcev in ni povezave. 
Tam se bo naredil en slep pločnik.  
Župan je povedal, da so v letošnjem proračunu zagotovljena sredstva za izgradnjo pločnika 
od OMV do križišča, oz. do uvoza v Obrtno cono, to kar je v obravnavi pa se načrtuje.   
 
G. Candellari je predlagal, da bi tam kjer se začne obrtna cona moralo biti krožišče, to je zelo 
nevaren odsek, tudi smrtne žrtve so že bile. Zanimalo ga je ali je to možno prestaviti.  
 
Župan je povedal, da bi morali konkretne predloge predlagati v času javne razprave in ne pri 
sprejemu.  
 
G. Kaplan se je dotaknil obstoječega izvira vode, ki je širok 1,5 m, in ga napolni že večje 
deževje, dodaten moment pa bo, da gre za obširne površine, ki bodo asfaltirane zaradi 
parkirnih mest in ta voda se bo še hitreje zbirala. Izrazil je bojazen poplavljanja.  
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Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja  
SKLEP-a:  

I. Občinski svet se seznani s stališči do pripomb in predlogov z javne razgrnitve in 
javne obravnave dopolnjenega osnutka Občinskega prostorskega načrta za 
Trgovsko – industrijsko cono Trebnje (1. faza). 
 

II. Sprejme se odlok o dopolnjenem osnutku Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta za Trgovsko – industrijsko cono Trebnje (1. faza). 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 
ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za »Sanacija 
neskladnih in nelegalnih gradenj na območju Občine Trebnje« - 2. obravnava  

 
Uvodno obrazložitev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za »Sanacija 
neskladnih in nelegalnih gradenj na območju Občine Trebnje« v 2. obravnavi je podala  
predstavnica podjetja Topos d.o.o.  
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da sta bila oba sklepa soglasno sprejeta.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da je Komisija oba predlagana sklepa soglasno sprejela.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Občinski svet se seznani s stališči do pripomb in predlogov z javne razgrnitve in 
javne obravnave dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta za »Sanacijo neskladnih in nelegalnih gradenj na območju občine 
Trebnje«. 

II. Sprejme se Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za »Sanacijo 
neskladnih in nelegalnih gradenj na območju občine Trebnje«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o pokopališkem redu v občini Trebnje – 2. obravnava 

 
G. Pirc, direktor Občinske uprave je podal predstavitev predloga Odloka o pokopališkem redu 
v občini Trebnje v drugi obravnavi. Povedal je, da je vsebina predloga ista, kot v prvi obravnavi, 
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nekatere občine so obravnavani odlok že sprejele in ga izvajajo, posredovan je bil Komunali 
Trebnje v pregled.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da Komisija predlaga sprejem predlaganega sklepa.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da je Odbor predlagani sklep potrdil, prav tako je bil potrjen sklep glede Odloka o 
spremembah Odloka o gospodarskih javnih službah v občini Trebnje po skrajšanem postopku.  
 
V razpravi je g. Gliha povedal, da bo sprejem Odloka v Krajevno skupnost Veliki Gaber prineslo 
več nereda. Povedal je, da imajo slabe izkušnje s Komunalo Trebnje, v času snega občani 
niso mogli do svojih grobov, tudi ceste niso tako urejene kot bi morale biti, zato ne bo glasoval 
za sprejem Odloka.   
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Sprejme se Odlok o pokopališkem redu v občini Trebnje v 2. obravnavi.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: 1 
  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o spremembah Odloka o gospodarskih javnih službah v občini 
Trebnje – skrajšani postopek  

 
Kratko obrazložitev je podal že direktor Občinske uprave, g. Pirc pri obravnavi prejšnje točke.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  

I. Občinski svet Občine Trebnje sprejme predlog Odloka o spremembah Odloka o 
gospodarskih javnih službah v občini Trebnje po skrajšanem postopku. 
 

II. Sprejme se predlog Odloka o spremembah Odloka o gospodarskih javnih 
službah v občini Trebnje.  
 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 17 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Obvezne razlage 157. člena Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 
Trebnje (Uradni list RS, št. 50/13, 35/14 – popr. in 49/16) 
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Uvodno obrazložitev predloga Obvezne razlage 157. člena Odloka o občinskem prostorskem 
načrtu Občine Trebnje je podal g. Starbek, vodja oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo in 
povedal, da je bilo na podlagi pripomb Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo 
gradivo dopolnjeno. Gre za Obvezno razlago, kjer se razlaga rekonstrukcija v 157. členu z 
namenom ureditve rekonstrukcije, dozidave, nadzidave na območjih kjer še ni sprejet OPPN.  
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da Odbor na predlagano razlago ni imel pripomb, zato predlagajo 
Občinskemu svetu sprejem.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da je Komisija imela pripombe, ki so bile usklajene že na sami seji, oz. je sedaj v obravnavi že 
popravljeno gradivo.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednja 
SKLEP-a:  

I. Sprejme se Obvezno razlago 157. člena Odloka o občinskem prostorskem načrtu 
Občine Trebnje (Uradni list RS, št. 50/13, 35/14 – popr. in 49/16) po skrajšanem 
postopku. 

II. Sprejme se Obvezno razlago 157. člena Odloka o občinskem prostorskem načrtu 
Občine Trebnje (Uradni list RS, št. 50/13, 35/14 – popr. in 49/16).  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepa sta bila sprejeta.  
 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sporazuma o sofinanciranju plače delavca, zaposlenega na Gasilski zvezi 
Trebnje 

 
Uvodno obrazložitev Sporazuma o sofinanciranju plače delavca, zaposlenega na Gasilski 
zvezi Trebnje je podala ga. Tahan, pravnica.  
Povedala je, da v občinah Mirnske in Temeniške doline že nekaj let obstaja potreba po 
zaposlitvi delavca na Gasilski zvezi Trebnje. Potreben obseg del in nalog, ki jih je dolžna 
izvajati Gasilska zveza Trebnje, se je v nekaj zadnjih letih zelo povečal, tako da ni več mogoče 
zagotavljati kvalitetnega dela preko podjemne pogodbe, in sicer iz več razlogov:  
- stroški podjemne pogodbe (prispevki in davki) so zelo visoki;  
- dela in naloge je potrebno izvajati vsakodnevno.  
Iz teh razlogov so se župani Občin Trebnje, Mokronog-Trebelno, Mirna in Šentrupert sestali 
že v lanskem letu, na temo zaposlitve v Gasilski zvezi. Glede na predlog predsednika Gasilske 
zveze Trebnje, da je zaposlitev delavca za nedoločen čas nujno potrebna, so se strinjali vsi 
prisotni župani. 
 
G. Candellari, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, 
da je Komisija predlagani sklep potrdila že na svoji prejšnji seji. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  
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Občinski svet Občine Trebnje sprejme predlog Sporazuma o sofinanciranju plače 
delavca, zaposlenega na Gasilski zvezi Trebnje v predlaganem besedilu.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Katalog urbane opreme  

 
Uvodno obrazložitev je podala ga. Šušterčič, višja svetovalka na oddelku za okolje, prostor in 
infrastrukturo in povedala, da v občini Trebnje ni sprejetega Odloka, ki bi urejal samo urbano 
opremo oz. enotno uredil opremljanje.  
Krajevna skupnost Trebnje je k temu pristopila tako, da je pridobila Katalog urbane opreme. 
Katalog je bil na spletni strani Občine v javni razpravi, saj se je pričakovalo mnenje ostalih 
krajevnih skupnosti, ker se je pojavilo razmišljanje ali tako urbano opremo, ki je nekako 
namenjena bolj mestu oz. mestnemu značaju z Odlokom predpisati kar povsod.  
Posebnega odziva s strani krajevnih skupnosti ni bilo, razen da ni bilo dovolj pregledno, in si 
niso predstavljali, kaj to pomeni.  
Povedala je, da je bila v tem času sprejeta nova zakonodaja, ki se začne izvajati s 1. 6. 2018 
in določa, da bodo občine morale sprejeti poseben Odlok, ki bo določal urbano opremo za vsa 
področja občine. Ker večina občin nima nekega odloka ali sklepa za enotno urbano opremo, 
je bilo ugotovljeno, da je ta urbana oprema trenutno samo priporočilo, saj bo potrebno sprejeti 
že omenjeni Odlok, po novi zakonodaji.  
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da Odbor pozdravlja poenotenje opreme in predlaga Občinskemu 
svetu sprejem.  
 
V razpravi se je g. Zajc strinjal, da ta oprema bolj sodi v samo mesto, kot v okolico.  
Povprašal je kdaj se lahko pričakuje koše za pasje iztrebke. Odlok o obveznostih lastnikov in 
skrbnikov psov na območju občine Trebnje je bil sprejet v letu 2016, do junija 2017 pa tega še 
ni.   
 
G. Candellari je pohvalil opremo, ki je v Športnem parku v Trebnjem. Izpostavil je skrb za 
vzdrževanje le te opreme, saj je lesena.  
 
Ga. Smuk je dejala, da je potrebno po potrjeni urbani opremi naročiti pet košev, da bodo koši 
stali na določenih mestih, to je bilo določeno v sklepih. 
 
G. Klarič se je navezal na predlog sklepa in dejal, da priporočilo ni zavezujoče, izrazil je 
bojazen, da ne bi ta sklep prestavil v prihodnost sprejem Odloka, ki ga zakon nalaga. 
Dejal je, da se mu zdi bolj pomembno, da Občinski svet sprejme sklep, da Občinska uprava 
sprejme ta Odlok, ki bo čim preje v veljavi.  
 
Župan je v nadaljevanju pojasnil, da je Krajevna skupnost Trebnje pripravila katalog urbane 
opreme za mesto Trebnje, za kar se strinja, da se sprejme.  
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G. Klarič je predlagal, da se ta Katalog urbane opreme pošlje osebam javnega prava v centru 
Trebnje, če imajo namen nabavljati opremo, da ne bo to samo dokument brez veljave, preden 
bo sprejet Odlok, ki ga nalaga zakonodaja.  
 
Župan se je strinjal, da se Katalog objavi na spletni strani občine, da se ga pošlje vsem javnim 
zavodom, večjim podjetjem, krajevnim skupnostim, kot možnost izbire.  
 
Ga. Povhe je pojasnila, da se Katalog javne opreme uporablja na javnih površinah, ne na 
privatnih. Izpostavila je še, da je potrebno biti pazljiv pri zavezah morebitnih subjektov, ki bi se 
odločale za postavitev dela te opreme, ki je navedena, ločiti je potrebno urbano opremo in 
postavljanje na javnih površinah.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  
Sprejme se priporočilo, da se katalog urbane opreme uporablja za mesto Trebnje, razen, 
če ni določeno drugače s prostorskimi akti ali drugimi projekti. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 18 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Programa oskrbe s pitno vodo iz javnih vodovodnih sistemov v upravljanju 
Komunale Trebnje d.o.o. na območju Občine Trebnje v obdobju 2018 -2021 

 
Obrazložitev predloga Programa oskrbe s pitno vodo iz javnih vodovodnih sistemov v 
upravljanju Komunale Trebnje d.o.o. na območju Občine Trebnje v obdobju 2018 -2021 je 
podal g. Marko Povše, Komunala Trebnje d.o.o.  
Povedal je, da je namen predlaganega akta urediti način izvajanja javne službe oskrbe s pitno 
vodo v obdobju 2018 – 2021 skladno z veljavnimi področnimi predpisi. Po potrditvi s strani 
Občinskega sveta mora Komunala Trebnje d.o.o. kot izvajalec javne službe potrjeni program 
posredovati Ministrstvu za okolje in prostor. V kolikor so kasneje potrebne spremembe 
programa, izvajalec javne službe pripravi spremembo programa in v skladu s predpisi 
spremenjeni program pošlje Občini v potrditev. 
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da je bilo na seji Odbora izpostavljeno vprašanje ali je v pogajanju 
investicijsko vzdrževanje vodovodnih sistemov usklajeno med Občino in Komunalo. 
Odgovorjeno je bilo, da je delno usklajen, saj je glede na štiri letno obdobje težko predvideti 
katere investicije se bodo izvajale v naslednjih štirih letih, drugače pa je bil predlagani sklep 
sprejet.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji  
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje potrdi Program oskrbe s pitno vodo iz javnih vodovodnih 
sistemov v upravljanju Komunale Trebnje d.o.o. na območju občine Trebnje v obdobju 
2018 – 2021. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 
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Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Nov kulturni dom 
Trebnje« 

 
Uvodno obrazložitev predloga Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Nov kulturni 
dom Trebnje« je podala ga. Šušterčič, višja svetovalka na oddelku za okolje, prostor in 
infrastrukturo. 
Povedala je, da je Občinski svet leta 2016 potrdil Swot analizo za določitev lokacije novega 
kulturnega doma in potem so se začele aktivnosti za pripravo vse potrebne dokumentacije. 
Najprej se je izvedel natečaj, nato so se začeli pripravljati idejni projekti, ki so bili s strani 
komisije v lanskem letu potrjeni in sedaj se pripravlja projekt za pridobitev gradbenega 
dovoljenja. Na naslednji seji se namerava obravnavati tudi Občinski podrobni prostorski načrt 
za kulturni center s širšim območjem in tako bo osnova za pridobitev gradbenega dovoljenja 
za gradnjo kulturnega doma. Lociran bo na lokaciji sedanje Komunale oz. skladišč Komunale 
Trebnje, v okviru Dokumenta je opredeljena sama gradnja doma, oprema, zunanja ureditev, 
gradnja garažne hiše in notranja oprema, ki je potrebna za delovanje kulturnega doma.  
Želja je, da se čim več sredstev pridobi od drugod, del bo financiran iz občinskega proračuna, 
sredstev Ministrstva za kulturo, sredstev iz Celostne prometne strategije, ter sredstev Eko 
sklada za parkirišča, ki bi se lahko že v prvi fazi začela graditi.  
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da je odbor Dokument potrdil.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da je bil Dokument članom Odbora podrobno predstavljen.  
Pojavili so se pomisleki glede vsebine, ki naj bi se vsakodnevno izvajale v kulturnem centru 
oz. ga oživile vsak dan v tednu (Glasbena šola, pouk, orkestralne vaje…). Nekateri odborniki 
so bili mnenja, da za upravljanje novega kulturnega doma ni potrebno ustanavljati nov zavod, 
kot je napisano v dokumentu, saj razpolagamo z kar nekaj obstoječimi javnimi zavodi, ki bodo 
lahko kvalitetno prevzeli to nalogo, npr. Glasbena šola, Cik… 
Vsi odborniki so bili enotni, da se k zasnovani ureditvi kulturnega doma, parkirišču in ostalega 
objekta, teh dodatnih, v conah, ki so zraven, pristopi čim preje oz. hkrati, zato je bil sprejet 
sklep, da se čim preje pripravi dokumentacija za enote E-2d in E-2C.  
 
V razpravi je g. Kepa povedal, da se strinja s predlogom ga. Smuk, saj je že od začetka 
podpiral, da se skupaj dela tudi Glasbena šola.  
 
G. Gliha je dejal, da se je potrebno zavedati, da ta dom ne bo prvi, v Ivančni Gorici imajo tudi 
pripravljen projekt. Izpostavil je možnost povezave z njimi, glede sodelovanja.  
Ga. Šušterčič je odgovorila, da so v Ivančni Gorici istočasno sprejeli lokacijo, vendar še 
javnega natečaja nimajo zaključenega.  
 
G. Kaplan je izpostavil predlog, ki je bil podan glede razširitve na Glasbeno šolo.  
Dejal je, da bi kakršen koli kulturni center z dodatkom Glasbene šole pridobil na dinamiki in 
življenju in da Trebnje tak center rabi.  
Izpostavil je, da je bila problematika parkiranja in stoječega prometa že nekajkrat obravnavana. 
Tu se sedaj dodaja še ena vsebina, ki bo zelo dinamična, starši iščejo parkirno mesto, opozoril 
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je na problem parkiranja. Ta parkirišča ne bodo namenjena samo uporabnikom, vendar tudi 
širše.  
V nadaljevanju je pojasnil, da zna biti pridobitev gradbenega dovoljenja problem, o čemer je 
bila Občina že obveščena. Povedal je, da predlog kot je v obravnavi na nekaterih zemljiščih 
oz. teh stavb, kjer stojijo stavbe in bloki, že posega v vzpostavljeno lastninsko pravico, ki je 
bila dejansko vzpostavljena z Zakonom o lastninjenju nepremičnin v družbeni lasti. Občini je 
bil predložen sklep o plombah na parcelah 203/1, 202/1 in 206/3 k.o. Trebnje, zaradi določitve 
funkcionalnega zemljišča k stavbi na Gubčevi cesti 14. Enaki postopki stanovalcev se vodijo 
tudi s strani Gubčeve c. 4a, 6, 8, 10 in 18.  
Povedal je, da bo težko pridobiti gradbeno dovoljenje, glede na to, da so plombe, poleg tega 
pa lahko pride do težave z lastniki obstoječih stanovanj.  
 
Ga. Šušterčič je odgovorila in povedala, da je občina seznanjena s predlogi etažnih lastnikov, 
zadeva se je pregledala. Prvi blok, kjer je banka, zadaj za tem blokom je že bilo usklajeno 
funkcionalno zemljišče in je vpisano v zemljiški knjigi in je zadaj tudi posebej določena parcela 
za parkirišča. 
V času javne razgrnitve OPPN za katerega upa, da se bo sprejel na naslednji seji, se je glede 
na pripombe teh etažnih lastnikov še za 1,5 m odmaknilo od te parcelne meje, nato od njih ni 
bilo povratne informacije, da se ne bi strinjali.  
V nadaljevanju je povedala, glede bloka, ki je zadnji, pred SKB banko, ki so res vložili, da je 
njihovo funkcionalno zemljišče, tako zemljiška parcela na kateri stoji blok, kot tudi še dve 
zemljiški parceli, tj. zemljiška parcela, katera je pravokotna na bloke, kjer stojijo garaže in 
sosednja, kjer so vrtovi.  
Ga. Šušterčič je povedala, da je bil na Upravni enoti dvignjen arhiv in v tistem obdobju, verjetno 
je več kot 40 let, takrat je bila gradbena parcela določena in je celo manjša kot je sedaj 
odmerjena gradbena parcela, ki jo imajo ob svojem bloku. Dejala, da ni bojazni, saj stanovalci 
zahtevajo nekaj kar ni bilo nikoli njihovo.  
 
Ga. Benedičič je predlagala, da se razmisli tudi o vsebini kot je knjižnica, ki bi lahko tudi bila 
zraven.  
 
Župan je odgovoril, da se strinja, da se pripravi DIIP za Glasbeno šolo in se ta projekt razvija 
naprej, strinjal se je, da bi tudi knjižnica sodila zraven, v ta sklop, vendar dvomi, da bo razpis 
pripravljen tako, da se bo lahko prijavilo tako kulturni center in Glasbeno šolo.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednja 
SKLEP-a:  

I. Občinski svet potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta »NOV 
KULTURNI DOM TREBNJE«.  
 

II. Občinski svet sprejme sklep, da se pristopi k pripravi DIIP-a za preostalo gradnjo 
v enotah E-2d in E-2C, kjer se predvidi stavba Glasbene šole Trebnje.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepa sta bila sprejeta.  
 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za investicijo 
»Rekonstrukcija kanalizacije – Jurčičeva ulica, Trebnje« 
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Uvodno obrazložitev predloga Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
investicijo »Rekonstrukcija kanalizacije – Jurčičeva ulica, Trebnje« je podal vodja oddelka za 
okolje, prostor in infrastrukturo, g. Starbek.  
Do Jurčičeve ulice je bila v letu 2016 že izvedena ločena kanalizacija. Na Jurčičevi ulici pa še 
ne. Obstoječi sistem kanalizacije na tem delu je mešani sistem odpadnih vod (fekalne in 
meteorne vode), ki je preobremenjen predvsem v času povečanih padavin. 
Ta faza bo rešila problematiko poplavljanja Jurčičeve ulice in je planirana do odcepa za 
Praproče.  
Skupna vrednost investicije znaša 128.732,21 EUR in naj bi bila realizirana v letošnjem letu.  
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da je odbor Dokument obravnaval in ga potrdil.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet potrjuje Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
investicijo »Rekonstrukcija kanalizacije – Jurčičeva ulica, Trebnje«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 14 

ZA so glasovali: 14 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Ureditev krožnega 
križišča na starem trgu pri zadrugi v Trebnjem« 

 
Uvodno obrazložitev predloga Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
»Ureditev krožnega križišča na starem trgu pri zadrugi v Trebnjem« je podal g. Starbek, vodja 
oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo.  
Gre za ureditev krožnega krožišča, projekt je spremenjen tako, da se lahko investicijo prijavi 
na Javni razpis za sofinanciranje ukrepov trajnostne mobilnosti, in sicer, da se dejansko celo 
krožišče dvigne na nivo pločnika, kar bo služilo za umirjanje prometa. S tem ukrepom lahko 
zberemo dovoljšne število točk, za pridobitev sredstev v vrednost 73.516,02 EUR.  
Veliko je zamenjave infrastrukture, ureditev elektro infrastrukture, ter ureditev parkirišča pri KZ 
Trebnje, ki je stvar sofinanciranja s strani Kmetijske zadruge, s katero je sporazum za skupni 
pristop na javnem razpisu in izvedbo investicije.  
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da je bilo na seji Odbora izpostavljena pridobitev vseh soglasij 
lastnikov zemljišč, na tem delu. Odbor je predlagani sklep sprejel.  
 
V razpravi je g. Zajc povprašal kako se bo uredilo sam dovoz z Kmetijsko zadrugo za dovoz 
materiala.  
G. Starbek je podal odgovor in povedal, da trenuten dovoz na to parkirišče ni ustrezno urejen. 
in se namerava zapreti. Uredi pa se nov uvoz pred krožiščem.  
 
G. Kepa je zanimalo kako se bo odvijal obvoz ob teh delih.  
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G. Starbek je odgovoril, da ko bo izbran izvajalec, le ta pripravi Elaborat zapore in takrat se bo 
usklajevalo glede na posamezne faze, kako bo dejansko opravlja dela, in kaj je optimalna 
rešitev.  
Župan je še dodal, da če bo popolna zapora prometa, bodo dela hitreje opravljena in bo manjši 
strošek. Zapora bo najverjetneje cca. dva meseca.  
 
G. Kaplan je povprašal kako je planirana ureditev otočka na sredini, ali so planirani robniki, 
zelenitev, ali gre za kakšno fiksno zadevo.  
Predsedniku SPVC je predlagal, da izkoristi vse vzvode, ki jih ima in predlagal, da več 
poudarka poda vožnji skozi krožišča.  
 
G. Starbek je odgovoril, da se z njim strinja in da je trenutna ureditev že dotrajana. Zaenkrat 
je predvidena srednja ureditev, kot ostale, z zatravitvijo. Čez čas se lahko odstrani, postavi 
kakšna skulptura, sedaj v tem projektu to ni predvideno, je pojasnil.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet potrjuje Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
»Ureditev krožnega križišča na Starem trgu pri zadrugi v Trebnjem«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 14 

ZA so glasovali: 13 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Izgradnja pločnika 
in ureditev lokalne ceste LC 425001 Trebnje – Račje selo (II. faza)« 

 
Kratko obrazložitev predloga Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
»Izgradnja pločnika in ureditev lokalne ceste LC 425001 Trebnje – Račje selo (II. faza)« je 
podal g. Starbek, vodja oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo. Glavni razlogov za izvedbo 
investicije je trajna ureditev ceste z ustreznimi površinami za pešce. 
Natančneje opredeljeni razlogi za investicijsko namero so: 

- izboljšati prevoznost obravnavanega odseka ceste, 
- izboljšati povezanost med naselji, ki jih povezuje obravnavani odsek ceste, 
- izboljšati tehnične karakteristike obravnavanega odseka ceste (odprava lukenj v cesti, 

rekonstrukcija vozišča, preplastitev poškodovanih mest cestišča, ureditev 
odvodnjavanja ipd.), 

- izboljšati prometno varnost z izgradnjo pločnika in javne razsvetljave, 
- omogočiti razvoj dela občine, kjer bo urejen odsek lokalne ceste, 
- omogočiti lažje vzdrževanje navedenega odseka ceste, 
- izboljšati infrastrukturno urejenost občine ter 
- izboljšati splošne pogoje bivanja za tamkajšnje prebivalce. 

 
Skupna vrednost investicije znaša 335.000,00 EUR. 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da je bila pripomba Odbora, da dokument obravnava cesto in pločnik. 
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Smiselno je, da se cesta naredi do konca, kjer je predvidena še po lanskem projektu, glede 
pločnika pa je bilo mnenje, da pločnik trenutno ni potreben in iz tega razloga Odbor ni potrdil 
predlaganega Dokumenta. Marsikje v naseljih pločnikov ni, za pešce nevarno cestišče, res pa 
se bo zagotovila neka zveznost med samo vasjo in Račjem selom.  
 
V razpravi je ga. Povhe povedala, da se strinja z županovo obrazložitvijo zakaj je to potrebno, 
žalosti pa ga kaj ima g. Prpar proti tej cesti, že pri prvi fazi je bil proti, sedaj ga tudi moti, ker 
so po njegovem mnenju drugi odseki bolj potrebni gradnje.   
Po tej cesti se vozijo tovorna vozila, ki vozijo nekaj kar je od vseh občanov in ne tangira samo 
prebivalce na tem področju, tudi dejstvo, da gre cesta skozi gozd ni razlog za to, da se ta cesta 
ne uredi.  
 
Župan je odgovoril, da je bilo že večkrat izpostavljeno, da Trebanjci ne morejo nikamor na 
sprehod oz. pohod, hrib proti Veliki Loki je ves prehojen, priključujejo se tudi s strani Studenca, 
zato je mnenja, da je upravičeno, da se stvari speljejo do konca, na tej cesti se pa tudi 
predvideva koriščenje sredstev MGRT – 23. člen ZFO-1.  
 
G. Starbek, vodja oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo je podal še pojasnilo glede 
sredstev po 23. členu ZFO-1, kjer je trenutno opredeljena vrednost v višini 256.181,00 EUR.  
Po posredovanju gradiva svetnikom je Občina prejela dopis z Ministrstva, da je nova vrednost 
261.000 EUR, možno pa je, da bodo pred končnim koriščenjem še dodatna sredstva na 
razpolago.  
 
G. Zajc se je strinjal z go. Povhe in dejal, da je cesta v slabem stanju, glede pločnika pa je 
dejal, da zveznosti, ki je bila že poudarjena v razpravi, še ni. Tam se sprehaja veliko ljudi, tudi 
iz Studenca, tam se pa pozablja, da je omejitev hitrosti 90 KM/h.  
 
G. Korbar je izpostavil pravico do svobodnega izražanja mnenja odbornikov.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet potrjuje Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
»Izgradnja pločnika in ureditev lokalne ceste LC 425001 Trebnje – Račje selo (II. faza)«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 14 

ZA so glasovali: 13 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog seznanitve z noveliranim Dokumentom identifikacije investicijskega 
projekta (DIIP) »Zmanjšanje emisij v VT Temenica I« 

 
Kratko obrazložitev predloga seznanitve z noveliranim Dokumentom identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) »Zmanjšanje emisij v VT Temenica I« je podal g. Starbek, vodja 
oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo in povedal, da je bil osnovni dokument sprejet že 
na prejšnji seji, glavni razlog za novelacijo Dokumenta identifikacije investicijskega projekta 
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»Zmanjšanje emisij v VT Temenica I« je v zmanjšanju deleža sofinanciranja s strani MGRT 
(ESRR+RS), ki je bil potrjen na seji Sveta JV Regije, in sicer za 6,95 %, in tako po novem 
znaša 47,70 %. 
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da je Odbor predlagani sklep sprejel in predlaga potrditev.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet se seznani z Novelacijo št. 1 Dokumenta identifikacije investicijskega 
projekta (DIIP) za »Zmanjšanje emisij v VT Temenica I«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 14 

ZA so glasovali: 14 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 
G. Kaplan je proceduralno predlagal, da se naslednji dve točki združita in obravnavata skupaj.  
 

K 19. IN 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog seznanitve z Dokumentom identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
Regionalno kolesarsko povezavo »Trebnje-Mirna-Mokronog« 

Predlog seznanitve z Dokumentom identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
Regionalno kolesarsko povezavo »Trebnje-Mirna Peč-Novo mesto« 

 
G. Starbek, vodja oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo je podal kratko obrazložitev in 
povedal, da je na prejšnji seji Občinski svet županu dal pooblastilo za potrditev DIIP-ov.  
Ena smer je Trebnje – Mirna – Mokronog, nosilec projekta je Občina Trebnje, druga pa Novo 
mesto – Mirna Peč – Trebnje, kjer je nosilka projekta Mestna Občina Novo mesto. Pri tem 
projektu Občina Trebnje nima stroškov, ker se del kjer poteka predvidena kolesarska steza po 
občini Trebnje, zgradi v okviru rekonstrukcije hitre ceste, zato stroškov za Občino Trebnje ni, 
nosi jih Direkcija RS za Infrastrukturo. V primeru kolesarske steze, ki vodi v Mokronog je 
predviden del Občine Trebnje 604.598,46 EUR in dejansko Občina še uveljavlja 169.446,00 
EUR iz Dogovora za razvoj regije. Skupna vrednost projekta je 2.001.139,76 EUR, za vse 
občine skupaj.  
 
G. Zakrajšek, ki je po pooblastilu predsednika Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo vodil 
sejo Odbora je povedal, da je Odbor oba predlagana sklepa sprejel. 
 
V razpravi je g. Kaplan pozdravil, da je prišlo do tega dokumenta, veliko zanimivih podatkov je 
razvidno iz gradiva, zlasti tisti o dolžini dosedanjih kolesarskih stez. Dejal je, da bo trasa kot 
taka v prihodnosti zahtevala določene aktivnosti ob njej in upa, da bo z različnimi kolesarskimi 
postajami služila svojemu namenu. Namen je, da tisti, ki se vozijo daljinsko, kakšen evro tudi 
pustijo pri nas. Iz tega razloga je že na eni izmed prejšnjih sej izpostavil 15 poldnevnik, danes 
je izpostavil cesto na Grmado in Repče.  
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Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a:  

I. Občinski svet se seznani z Dokumentom identifikacije investicijskega projekta 
(DIIP) za Regionalno kolesarsko povezavo »Trebnje-Mirna-Mokronog«, ki ga je 
na podlagi pooblastila Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 20. 12. 2017, 
sprejel župan Občine Trebnje. 
 

II. Občinski svet se seznani z Dokumentom identifikacije investicijskega projekta 
(DIIP) za Regionalno kolesarsko povezavo »Trebnje-Mirna Peč-Novo mesto«, ki 
ga je na podlagi pooblastila Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 20. 12. 
2017, sprejel župan Občine Trebnje. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 14 

ZA so glasovali: 14 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepa sta bila sprejeta.  
 

K 21. in 22. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Dokument identifikacije investicijskega projekta: Športni park Trebnje – drsališče, 
kotalkališče, teniško igrišče in igrišče za odbojko na mivki, januar 2018 – seznanitev 
 
Novelacija št. 1 dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Obnova 
športnega igrišča OŠ Veliki Gaber – izvedba tartan, januar 2018« - seznanitev 

 
Kratko obrazložitev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta: Športni park Trebnje – 
drsališče, kotalkališče, teniško igrišče in igrišče za odbojko na mivki, januar 2018 je podal 
direktor Občinske uprave, g. Pirc in povedal, da je v prvem dokumentu identifikacije 
investicijskega projekta opredeljena gradnja dodatnih športnih površin, ki bodo prispevale k 
večji raznolikosti športov, ki so na voljo občanom in s tem k večjemu obsegu športnega 
udejstvovanja vseh generacij. S celoletnim drsališčem, kotalkališčem, teniškim igriščem in 
igriščem za odbojko na mivki bodo pridobljeni novi sodobni športni objekti. 
 
Glede Novelacije št. 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Obnova športnega 
igrišča OŠ Veliki Gaber – izvedba tartan, januar 2018 je povedal, da je Občinski svet Občine 
Trebnje že na 25. redni seji sprejel DIIP za Obnovo šolskega igrišča pri OŠ Veliki Gaber –
izvedba tartana – junij 2017, za prijavo na razpis za sofinanciranje gradnje športnih objektov 
in površin za šport v naravi v letih 2018, 2019 in 2020, ki jo je občina podala januarja 2018 na 
Fundacijo za šport, je bila izdelana še novelacija št. 1 DIIP-a. V prvotno potrjenem DIIP-u je 
potrebno zaradi prijave na razpis na Fundacijo za šport spremeniti vsebino na postavkah 
investicije: razdelitev upravičenih/neupravičenih stroškov, predvidena višina sofinanciranja s 
strani fundacije in časovni načrt objave razpisa ter prijave. 
 
G. Zajc, član Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je povedal, da je 
Odbor sprejel oba predlagana dokumenta, s pripombo, da se pri projektu Veliki Gaber 
razmišlja, da se onemogoči dostop motorjev in se poskrbi za dovolj veliko javno razsvetljavo.  
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja  
SKLEP-a:  

I. Občinski svet Občine Trebnje se seznani z Dokumentom identifikacije 
investicijskega projekta: Športni park Trebnje – drsališče, kotalkališče, teniško 
igrišče in igrišče za odbojko na mivki, januar 2018, ki ga je po pooblastilu 
Občinskega sveta Občine Trebnje št. 900-9/2017 z dne 21. 12. 2017 sprejel župan 
Občine Trebnje, Alojzij Kastelic, s sklepom št. 430-4/2018 dne 22. 1. 2018. 
 

II. Občinski svet Občine Trebnje se seznani z Novelacijo št. 1 Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta »Obnova športnega igrišča OŠ Veliki 
Gaber – izvedba tartan, januar 2018, ki jo je s sklepom št. 430-28/2017-27, dne 22. 
1. 2018, potrdil župan Občine Trebnje, Alojzij Kastelic. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 13 

ZA so glasovali: 12 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepa sta bila sprejeta.  
 

K 23. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja  

 
Pod točko ni bilo razprave.  
 

K 24. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 28. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles:   
- Zapisnik 5. seje Komisije za mladinska vprašanja, z dne 18. 12. 2017, 
- Zapisnik 16. seje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, z dne 19. 12. 2017,  
- Zapisnik 23. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, z dne 13. 2. 
2018, 
- Zapisnik 24. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, z dne 14. 2. 2018, 
- Zapisnik 26. seje Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, z dne 14. 2. 2018, 
- Zapisnik 12. seje Odbora za proračun in finance, z dne 14. 2. 2018, 
- Zapisnik 23. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, z dne 15. 2. 2018, 
- Zapisnik 24. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, z dne 20. 2. 
2018. 
 

K 25. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
G. Gliha je povprašal glede izgradnje pločnika v Velikem Gabru.  
 
G. Starbek je odgovoril, da je nedolgo nazaj prejel klic iz podjetja, ki se ukvarja z geodetskimi 
odmerami in urejanjem zemljišč iz Grosuplja, da naj se jim posreduje katastrski elaborat, tako 
da se pripravljajo za odmere in odkupe zemljišč.  
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G. Zajc se je dotaknil pobude za mlade, projekta Sejanje optimizma. Mladinski svet je krovna 
mladinska organizacija občine Trebnje, ki si želi, da se jo v zadevah, ki se tiče mladine, o tem 
tudi vključi v razpravo.  
V nadaljevanju je povedal, da so se nanj obrnili prebivalci Dolenjega Podboršta, glede 
odstranitve ogledala, posredovali so mu slike, glede kršitev, ki se tam dogajajo.  
Dejal je, da gre za dvojna merila, krajani imajo onemogočen dostop zavijanja iz Podboršta na 
levo, medtem, ko je 50 m proti Trebnjem, pri Trimu omogočeno zavijanje levo. Neočiščeni 
pločniki oz. prehod za pešce, kolesarska steza in ljudje hodijo čez cesto, namesto da bi šli 
varno čez prehod za pešce. Povečal se je promet, zaradi zapore H1 in zaradi tovornjakov.  
 
Župan je odgovoril, da naj Občinski svet sprejme sklep, da se ta znak odstrani.  
G. Starbek je pojasnil, da so člani Občinskega sveta prejeli Strokovno mnenje, danes so bili 
na lokaciji prisotni, tudi iz SPVC. Občina Trebnje ima projektno dokumentacijo, ki je takšno 
ureditev predvidela, naredil jo je strokovnjak na področju. Nato je Občina prejela še eno 
strokovno mnenje strokovnjaka iz drugega konca Slovenije, ki je to ureditev potrdil.  
Župan je edini, ki lahko v tej zadevi odloči drugače, ker zavijanje levo, čez pas za leve zavijalce 
ni dovoljeno v skladu s pravilnikom. V skladu s pravilnikom pa so dopustna odstopanja od tega 
pravilnika, če na državnem nivoju tak sklep podpiše minister zadolžen za promet, takih 
primerov skoraj ni. Občinska uprava nima ingerence, da bi odločila nasprotno, je pojasnil.  
 
G. Kepa je povedal, da je bil tudi vabljen in povedal, da bo potrebno rešitev čim preje poiskati, 
rešitev je izgradnja na H1, da se uredi, ljudje so se navadili na prejšnji režim.   
 
 
V nadaljevanju Občinski svet ni bil več sklepčen, zato je župan Alojzij Kastelic sejo zaključil ob 
20:15 uri.  
 
 
Zapisala:                                                                                 
Andreja Perc, l. r.         Alojzij Kastelic, l. r. 
referent I                 ŽUPAN 
 
 
Seja je tonsko posneta.  








